

Referat af bestyrelsesmøde d.25-10-2023 afd.6

Tilstede: Jimmi Eibye, Lise-Lotte, Horst

Afbud: Christina

Jimmi orienterede om, at kommunen bad om at skiltene fra Q Park skulle fjernes, da det er en kommunal P-plads. Disse er nu blevet fjernet, og samtidig kommer der en orientering til beboerne via postkassen desangående.

Beboeren med det utætte altantag skal kontaktes hurtig for udbedring.

Vi behandlede forslaget vedrørende regnvand til bedene og Jimmi vil undersøge sagen. Han kigger bla. på hvordan det kan etableres, og vender herefter tilbage.

Det bed hvor nyplantningen er blevet fjernet vil blive nyplantet, med dette vil ikke belaste afdelingen Økonomisk, som aftalt med daværende Driftsleder.

Bestyrelsen efterlyste en dato for, hvornår hulmursisoleringen går i gang. Vi blev informeret om, at det er Per Dalhammer som står for det. Jimmi kontakter Per, som vender tilbage med en dato – **hvad er deadline?**

Der blev også rykket for en dato for, hvornår altanundersøgelsen bliver sat i gang – **hvem tager aktion? Og hvad er deadline?**

Vi gennemgik markvandringplanen om der var mangler som ikke var udført – **var der så det?**

Der var nogle ting som vi vil vente med til næste beboermøde, det drejer sig om Tørrepladsen og Bocciabanen – **årsag til vi venter til næste beboermøde?**

Næste møde bliver onsdag d. **29 november KL.17.30.**

Referent: Horst Diter